
 

 
 
Raalte, 17 januari 2022 
 
 
Onderwerp: Kwaliteit gevels centrum Raalte 
 
 
Geacht college, 
 
De VVD is zeer tevreden over het gepresenteerde inrichtingsplan voor de Grote Markt en Plas. Het is 
goed om te zien hoe dit tot stand is gekomen in samenspraak met inwoners, ondernemers, de 
Plaskerk, evenementenorganisatoren en vastgoedeigenaren. We horen en lezen dan ook veel 
positieve reacties op dit inrichtingsplan. Wat geen onderdeel is van het plan, maar wel enorm 
belangrijk is voor de beleving en ruimtelijke kwaliteit is de aantrekkelijkheid van de gevels.  
 
Verschillende gemeenten hebben laten zien dat hier een kwaliteitsimpuls gehaald kan worden door 
middel van een zogeheten gevelfonds. Een fonds om ondernemers en pandeigenaren een steuntje in 
de rug te geven bij kwalitatief verbeteren van de gevel.  
 
Wij hebben daarom de volgende vragen: 
 

1. Is het College van mening dat het geven van een kwaliteitsimpuls wenselijk is en dat dit 
voordelen oplevert voor zowel pandeigenaren, ondernemers als bezoekers van het centrum? 

 
2. Is het College van mening dat het instellen van een gevelfonds hiervoor een geschikt 

instrument is? 
 

3. Is het College bereid te onderzoeken hoe in andere gemeenten dit is vormgegeven en wat de 
voor- en nadelen hiervan zijn? 

 
4. Wat zouden de financiële consequenties kunnen zijn voor een gevelfonds op het 

schaalniveau van de gemeente Raalte? 
 

5. Bestaan er andere instrumenten om een kwaliteitsimpuls aan de gevels te geven? 
 
 

Namens de VVD fractie, 
Emiel Gerner 
 


